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Nytt INN PÅ TUNET-initiativ i 2023

Landbrukskontoret har tenkt å 

• Finne ut om det er bønder i Kvinnherad som ønsker å starte med IPT

– og hjelpe dei i prosessen med å komme i gang

• Finne ut om det er kjøparar av IPT-tenester som treng informasjon 
om innhald og kjøp av slike tenester 

– gje dei tilgang til god informasjon til å vurdere kjøp av tenester



Inn på tunet i 
Kvinnherad

Har hatt 5-6 tilbydarar av 
velferdstenester på gard i mange år. 
Organisert på ulike måtar.

Kvinnherad var tidleg med og var på 
studietur til Vestfold, der ei av våre 
tilbydarar, Målfrid Haugse, bestemte 
seg og var godt i gang når studieturen 
var ferdig.

Pr. i dag har vi 1 tilbydar inne i IPT-
systemet.

Kommunen kjøper også tenester frå ein 
gard, Pålatunet, til grunnskuleelevar



Vi starta med eit 
informasjonsmøte i mars, 
saman med SFVL

Godt oppmøte frå

- 10 gardsbruk

- Kommunen

- Helse Fonna

- NAV

God informasjon ut og stor interesse.

For lite tid til drøftingar.

Avtalte å ha oppfølgingsmøte.



Studietur 22. september

• Vi planlegg no studietur for interesserte 
gardbrukarar og kjøparar av tenester

• 3 gardsbruk

• Informasjon til dei som skal starta opp og dei 
som vurderer å kjøpa tenester



Vegen vidare 

- den er vi ikkje komne til enno, 
men vi er i gang
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